

Содержание

Content

От главного редактора.....4	From editor-in-Chief.....4
Вечные вопросы лексикографии / Eternal Problems of Lexicography	
Синонимические словари: пространство выбора <i>В. А. Козырев, В. Д. Черняк.....8</i>	Synonymic dictionaries: the choice space <i>V. A. Kozyrev, V. D. Chernyak.....8</i>
Прынцыпы лексікаграфічнай маніфестацыі беларускіх злучнікаў і іншых паказчыкаў сінтаксічнай сувязі <i>М. І. Канышкевіч.....22</i>	Principles of Belarusian conjunctions and other indicators of syntactic connection lexicographic manifestation <i>M. I. Kaniushkevich.....22</i>
Лексикографическая критика / Lexicographic criticism	
Новое в русской авторской лексикографии: по материалам словарей последних лет <i>Л. Л. Шестакова.....35</i>	New in Russian author lexicography: based on materials from dictionaries of recent years <i>L. L. Shestakova.....35</i>
Диалектная лексикография / Dialectal lexicography	
Язык Пскова и культура его описания в диалектографии <i>Н. В. Большакова.....50</i>	Pskov language and culture of its description in dialectography <i>N. V. Bol'shakova.....50</i>
Вологодская региональная лексикография: достижения и проблемы <i>Л. Ю. Зорина.....59</i>	Vologda regional lexicography: achievements and problems <i>L. Yu. Zorina.....59</i>
Лексикография в университетском образовании / Lexicography in University Education	
Проекты вузовской лексикографической лаборатории: сотрудничество и сотворчество преподавателя и студента <i>Т. Г. Никитина, Е. И. Роголёва.....69</i>	Projects of the university Lexicographic laboratory: cooperation and co-creation of a teacher and a student <i>T. G. Nikitina, E. I. Rogaleva.....69</i>
Новгородский мотив / Novgorod motive	
Новгородцы у истоков отечественной лексикографии <i>Т. В. Шмелева.....79</i>	Novgorodians at the origins of Russian lexicography <i>T. V. Shmeleva.....79</i>
Молодые голоса / Young voices	
Феминитивы в медиа: проект словаря <i>А. В. Кобяков.....89</i>	Feminitives in media: a vocabulary project <i>A. V. Kobyakov.....89</i>
Имена политических партий современной Германии: проект онлайн-словаря <i>О. А. Ткаченко.....98</i>	Names of political parties in contemporary Germany: an online dictionary project <i>O. A. Tkachenko.....98</i>
Научная жизнь / Scientific life	
VIII международная научная конференция «Взаимодействие языков и культур» (Череповецкий государственный университет, 22–23 апреля, 2021)....110	VIII International Scientific Conference "Interaction of Languages and Cultures" (Cherepovets State University, April 22-23, 2021)110